
Tomasz Dziedzic 

Zgierz, 2025-02-26 

rJ$AKęE,l*Ź9&iZAl 

j "«<» j 2 7 -CA 

Pan 

Przemysław Staniszewski 

Prezydent Miasta Zgierza 

Interpelacja 

Dotyczy: Inwestycji i nieruchomości Rembowskiego 2 - aktualny status na tle interpelacji z dnia 

26.06.2024 r. 

Szanowny Panie Prezydencie 

W nawiązaniu do odpowiedzi, jaką otrzymałem w związku z interpelacją z dnia 26.06.2024 r., 

cytuję fragment: 

„Na obecnym etapie trwają analizy pod katem zmiany sposobu użytkowania obiektu i przysposobienia go 

z funkcji mieszkalnej na usługową na potrzeby wykorzystania np.: przez organizacje pozarządowe.", 

proszę o informację: 

1. Jakie przeprowadzono analizy? 

2. Kto je przygotował i jaki był ich koszt (jeśli takowy zaistniał)? 

3. Jakie są na wnioski z przeprowadzonych analiz? 

4. Kiedy budynek oddany zostanie do użytkowania - termin? 

5. Kto wyraził zgodę na realizację powyższej inwestycji niezgodnie z obowiązującym planem 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru, w którym realizowana była inwestycja i znajduje 

wyżej wymieniona nieruchomość (z uwagi na brak odpowiedzi w piśmie z dnia 05.07\2024r.). 

Radny Miasta Zgierza 
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Niezagospodarowany budynek przynosi wymierne straty dla Zgierza. 


